
 
 
  
  
 

                                                CPBW  

                             Verslag van 20 maa. 2025: 
Kledij: 
- In het magazijn te Hulshout is er een telling gebeurd van de kledij. Hierbij is er opgemerkt dat er op 
sommige lockers niet de juiste naam staat waardoor de bedeling van de kledij niet correct verloopt. Ook is 
er opgemerkt dat de gebruikte werkkledij van Hulshout later wordt opgestuurd naar Heist waardoor er 
tekorten zijn aan propere kledij, men gaat bekijken of deze niet met een vroeger transport kan meegaan. 
- Gekleurde kledij van FM: hier werd geurhinder opgemerkt, dit kwam door het luchtdicht afsluiten van nog 
niet volledig gedroogde kledij. Als dit nog voorvalt, gelieve dit te melden aan soft services. 
- Testen steriele sokken: de rode testsokken komen er als de beste uit.  
 
Kleedkamers Noord: 
De kasten met kledij hebben deuren waar je moet tegen duwen om ze te openen. Deze deuren gaan niet 
goed meer open, waardoor een medewerker al een verwonding heeft opgelopen bij het openen van de 
kast. Wg. Afv. meldt dat er nieuwe kasten gaan komen. 
 
Uytterhoeven: 
Ventilatiesysteem dat geplaatst is, krijgt de lucht niet voldoende opgewarmd. Ook is de luchtstroom zelf 
niet ideaal omdat deze in één richting blaast. Wn. Afv. vraagt om dit te kunnen bekijken. 
 
Fietspad: 
Organon werkt samen met andere bedrijven, de gemeente, politie en brandweer om iets te doen aan de 
verkeersveiligheid in de Schoorstraat (dubbel fietspad, betere signalisatie,..). Het is niet veilig voor naar 
school gaande kinderen, alsook voor onze werknemers en andere weggebruikers. Wat is er al gebeurd? 
Putten gevuld, gesnoeid,... Ook is de signalisatie van de bedrijven niet goed aangegeven en moet men dit 
beter bekijken. 

Resources for Living: 

Wn. Afv. vraagt om ‘Resources forLiving’ meer in de belangstelling te plaatsen. Via deze link kan je info 
vinden wat dit inhoudt: organoncloud.sharepoint.com/sites/HeistHR/Nuttige 
links/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FHeistHR%2FNuttige links%2FOrganon_Aetna Resources for 
Living_Belgium_Dutch_Access%2Epdf&parent=%2Fsites%2FHeistHR%2FNuttige links 

Cafetaria: 

De werkgroep ‘Gezonde voeding’ heeft samengezeten en er is een betrachting om een enquête rond te 
sturen en tevens zal er terug yoghurt en granola voorzien worden. Wn. Afv. deelt mee dat er op 18maa 
zeer kleine porties vidé werden bedeeld. Tevens is er gevraagd vanuit Wn. Afv. om een gezond alternatief 
te voorzien bij een tractatie en is er ook de vraag gesteld om het menu consistent op het Intranet te 
plaatsen. Issues/verbeteringsvoorstellen m.b.t. de cafetaria’s mogen steeds gemaild worden naar: 
heistsiteservices@organon.com. 

Liften: 
Het alarm van de lift, bv. bij een storing waar iemand komt vast te zitten in de lift, komt terecht bij het bedrijf 
die de lift heeft geïnstalleerd. Dit is getest door SHE op vraag van de Wn. Afv., ook vragen wij of dit alarm  
kan doorgeschakeld worden naar de receptie. Wg. Afv. gaat dit bekijken. 
 
Nieuw inspectielokaal Steriel: 
Wn. Afv. meldt dat het nieuwe inspectielokaal van steriele koud en tochtig is. Wg. Afv. stelt voor om dit te 
loggen om te bekijken welke acties er dienen genomen te worden. 
 
 



 
 
Verwerkdag: 
Er is een voorstel van de Wn. Afv. om een verwerkdag toe te kennen aan medewerkers die hun kind 
verloren zijn. De directie gaat dit bekijken. 
 
Samenwerking Entiris: 
In het magazijn te Hulshout wordt er een samenwerking opgestart met Entiris. Dit is een maatwerkbedrijf 
dat op vrijdag de Nasonex componenten komt uitpakken. Er worden eerst 2 testdagen voorzien om te 
bekijken hoe dit loopt. De interne preventieadviseur stelt dat dit de nodige aandacht vereist en dat deze 
mensen ook ergonomisch gaan getraind worden. 
 
Evacuatieoefening: 
Wn. Afv. stelt de vraag om met de nachtshift een evacuatieoefening te organiseren, dit zou al enkele jaren 
niet het geval geweest zijn. 
 
Parking offsite: 
Bij snoeiwerken op de parking aan de overzijde van de straat is er veel snoeisel op verschillende wagens 
terecht gekomen. Er was een voldoende perimeter afgezet maar door de harde wind is dit toch op de 
wagens terecht gekomen. Hier gaat men in de toekomst rekening mee houden en een extra parkeerstrook 
afzetten. 
 
FM: 
Naar aanleiding van een minder goede survey 2 jaar geleden was er een Perco-werkgroep/kernteam 
opgericht om een aantal zaken te verbeteren. 
Eén puntje daarvan waren de onderhoudsateliers (plaatsgebrek/herindelen/bureau’s/...). Uit het kernteam 
is hier dan ook een aparte werkgroep voor opgestart met enkele techniekers van vroege en late ploegen 
(zowel verpakking als proces). Tekeningen/schetsen/opmetingen/... werden reeds gemaakt in 
samenwerking met Annelies die ook betrokken was om de plannen mee te realiseren. Dit werd allemaal 
positief onthaald door FM maar on hold gezet (vanwege budgettaire redenen?). 
Nadine  en Annelies hebben nu meegedeeld dat zij als Site Services Management het lokaaltje waar 
vroeger Marc zijn bureel had en het daarnaast gelegen kalibratielokaal gaan gebruiken als hun nieuwe 
bureel. Dit werd volgens Annelies zo reeds meegedeeld aan alle FM-medewerkers.  
FM techniekers zijn zeer misnoegd, zij kunnen deze ruimte’s ook goed gebruiken om hun administratief 
werk uit te voeren. Annelies geeft mee dat de burelen boven de FM ruimte kunnen gebruikt worden voor 
administratief werk. 
 
Nieuwe installaties: 
- Laagspanningsdistributie: Zondag 23maa wordt de laatste oude schakeling overgezet. 
- Inspectiemachines: De nieuwe viallijn is in validatie, de nieuwe ampullenlijn wordt eind mei 
geleverd en geplaatst. 
- Labo project: zit nog op schema om tegen de due date van 14 april regen en winddicht te zijn. 
Hierna volgt de binnen afwerking wat ongeveer een jaar zal duren. Wg. Afv. deelt mee dat op het 
verdiep hiervan de verwijderde Centerparksbarakken zijn gekopieerd. 
- Nieuwe serverroom: staat klaar om in gebruik genomen te worden. BT heeft nog werk om de 
bepaalde zaken die nog in de oude serverroom staan naar de nieuwe te brengen en dan kunnen 
ze live gaan.  
- Becomix 3 vasilineopslag: nog aan het wachten op de bemalingsstudie en aanvraag voor een 
bemalingsvergunning, men bekijkt of het kan gestart worden zonder bemaling. 
- Op het dak van de receiving worden momenteel de voorbereidende werken uitgevoerd om 
zonnepanelen te plaatsen, tevens gaan er ook zonnepanelen op het dak van het nieuwe labo 
geplaatst worden. De elektriciteit die deze zonnepanelen gaan opwekken bedraagt +/- 2,5% van 
het totale elektriciteitsverbruik van de site. 
 - Aanrijroute voor lotion: vergunningstechnisch een zeer moeilijk dossier. 
 
 
 
 
                               Indien u CPBW-items/vragen hebt mag u die steeds mailen naar: 

be-heist-cpb-wnafgevaardigden@organon.com 
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